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Jadwiga Emilewicz, członek zarządu Instytutu Sobieskiego, w programie „Lepsza
Polska” polsatnews.pl skomentowała kwestię zmiany polskich przepisów prawnych
przez zespół ds. deregulacji pod przewodnictwem Rafała Brzoski.

„Ja się zgadzam, że skrócony ma być pakiet utrudniający inwestycje. Poważnym
hamulcem inwestycyjnym jest na pewno to, że czekamy średnio około 576 dni na
pozwolenie na budowę. W propozycjach mamy około 2 tygodni”.

„Na koniec to nie jest kwestia urzędników. Ogromnie szanuje korpus, z którym
przez osiem lat miałam przyjemność pracować. Naprawdę jakość tych
urzędników jest wysoka. To jest tak jak z rybą, która psuje się od głowy, ale też
dzięki głowie pływa szybko czy zwinnie. Natomiast to jak pracują, zależy od tego,
jakie wyznacza cele ich lider, czego oczekuje”.

„Jest niebezpieczeństwo że moda na deregulację może po wyborach
prezydenckich wygasnąć”.

Zachęcamy do przesłuchania całego
programu: https://www.polsatnews.pl/wiadomosc/2025-03-28/jesli-tego-nie-zrobimy-nic-sie-n
ie-uda-eksperci-o-deregulacji/
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